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Protokoll fört vid Karlskrona Jolleklubbs 
styrelsemöte  

 

2023-03-15 

Plats  
Klubbhuset 

Dagordning  

1. Mötets öppnande 

2. Föregående mötesprotokoll 

3. Kassörens rapport 

4. Årsmötet 

5. Poster som behöver fyllas: 

a) Ny slipbas 

b)Valberedningen 

c) Komplettera styrelsen 

6. Inköp av ny kyl/frys 

7. Bidrag till energiprojekt 

8. Arbetsbehov under sommaren 

9. Vagnfrågan 

10. Seglingen allmänt 

11. Inköp till seglingsverksamheten: 

a) Klistermärken med logga 

b) Radioapparater 

c) Nya centerbord 

12. Sjösättning 

13. Övriga frågor 

14. Nästa möte 

15. Mötets avslutande 

 

Närvarande vid mötet  
Kjell Andersson (ordförande), Lennart Lilja (kassör), Henrik Kappel (sekreterare), 

Bengt-Olof Olsson, Mattias Arvmyren, Tommy Svensson och Christer 

Bournonville 
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Mötesanteckningar  

1. Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

2. Föregående mötesprotokoll gås igenom. Takrenoveringen kommer att påbörjas 

under påskveckan. Protokollet läggs med godkännande till handlingarna. 

3. 203 335,62 på kontot samt 565 kr i kassan. 31 personer har inte betalt sina 

avgifter. 

4. Årsmötet äger rum innan sjösättningen 13 maj kl. 08.00 Lennart ombesörjer så 

att det anslås, köper korv och beställer truck. Henrik utformar 

verksamhetsberättelse som fylls på av sakkunniga. Kjell ska formulera förslag till 

det som ska hänskjutas till årsmötet för omröstning, vilket får bifogas anslagen. 

5. a) Jan Höglund har meddelat att han önskar avträda sitt uppdrag som slipbas. 

Ett par namn framkommer som lämpliga förslag till ersättare, vilka får tillfrågas. b) 

Valberedningen består blott av en person och bör utökas. c) Styrelsen är komplett 

så när som på en styrelsesuppleant. Lennart aviserar avgång till årsmötet 

nästkommande år och har också ett par kandidater i åtanke som efterträdare. 

6. Styrelsen beslutar att ny kyl/frys ska köpas in. Bengt-Olof ansvarar för detta. 

7. Mattias berättar att det i år är ovanligt generösa villkor för att få bidrag till 

energi- och miljöprojekt. Dels har man tagit bort kravet på energirådgivning, dels 

kan man få hela 75 % av kostnaden i bidrag (normalt 50 %). Det finns ännu så 

länge gott om pengar att söka, men troligtvis tar de slut under året. Vi borde 

fundera på om vi vill investera i luft/luftvärmepump/ar eller kanske till och med 

solceller. Ledamöterna ska ta det under övervägande och återkomma i frågan vid 

nästa styrelsemöte. 

8. Det finns ett antal underhållsjobb som behöver tas itu med under sommaren 

såsom att fixa staketet på baksidan, olja bryggorna samt byta ut ett antal brädor 

m.m. En lista får upprättas och frivilliga eftersökas. Kjell har en byggnadsställning 

som han kan låna ut vid målning. 

9. Förra årsmötet uppdrog åt styrelsen att se över antalet tillåtna 

uppställningsvagnar. Styrelsen beslutar att hänskjuta frågan till årsmötet för 

omröstning med alternativen att utöka till 20 vagnar eller lämna det som det är. 

Därtill bör införas bestämmelse om att vagnplats som inte har brukats på två år 

ska förverkas samt att vagnarna ska vara funktionsdugliga och märkta. De ska vara 

godkända att framföra på allmän väg. 

10. I år kommer vardagskvällar att nyttjas mer än tidigare. Om vi kan få 

seglingsverksamheten certifierad av Svenska Seglarförbundet kan ytterligare bidrag 

sökas. Det skulle vara bra om 2-kronorna kunde kompletteras med spinnaker, 

men vi avvaktar något med detta. 

11. a) Styrelsen beslutar att klistermärken med klubbens logga ska inköpas för att 

bl.a. pryda jollarna. 50 st kostar 502 kr. b) Nya radioapparater att ersätta de gamla 

VHF-apparaterna är beställda. Ratihaberas av styrelsen. c) Vi sökte och beviljades 

delvis medel från Anders Gäfverts minnesfond för att köpa nya centerbord våra 8 

skoloptimistjollar. De kostar 13-15 000 kr totalt och vi får ca 10 000 kr av 

minnesfonden. Styrelsen ger klartecken till detta. 
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12. Sjösättning sker andra lördagen i maj i enlighet med ny praxis, vilket blir 13 

maj. 

13. Jollarnas segel i boden kommer framöver att flyttas till föreningslokalen på 

andra våningen för vinterförvaring, vilket kommer att ge mer plats åt 

utombordsmotorer bl.a. 

14. Nästa möte beslutas att äga rum 26 april kl. 18.30 Frågor som behöver beredas 

eller dryftas avhandlas per e-post. 

15. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

Kjell Andersson    Henrik Kappel  

Ordförande     Sekreterare   


